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Zwracam sig z uprzejm4 prosb? w imieniu mieszkaric6w

Woclawka o zajgcie sig problemem dokarmiania golgbi

w Sr6dmie5ciu. Mieszkancy sq niezadowoleni, poniewaz,

ptaki karmione na chodnikach i ulicach brudzE, zdarza sig,

Ze s4 rozjehdlane przez samochody. Jest to problem czystosci,

dbalo5ci o ptaki ibezpieczehstwa uZytkownik6w dr6g i chodnik6w.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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